

Sperrkonto | Sperrbestätigung

zur Vorlage bei deutschen Behörden

Sehr geehrte Damen und Herren,

Hamburg, 09.07.2024

hiermit bestätigen wir für unseren Auftraggeber

Vorname: **Sharun**
Nachname: **Dinesh**
Geburtsdatum/-land: **25.09.1999 India**
Passnummer: **Z6105052**
Gültig bis: **04.12.2032**

den Eingang und die Sperre des Sperrguthabens in Höhe von

--11.208,00 EUR

zugunsten der öffentlich-rechtlichen Gebietskörperschaft, der die Ausländerbehörde zuzurechnen ist, welche für den jeweils aktuellen bzw. im Falle des Wegzugs aus dem Bundesgebiet, für den letzten innerdeutschen Wohnort des Kontoinhabers zuständig ist.

Der Kontoinhaber kann nach Einreise, ohne Zustimmung des Sperrbegünstigten, über ein Guthaben in Höhe von monatlich **934,00 EUR** verfügen. Darüber hinaus sind Verfügungen über den gesperrten Betrag nur mit Zustimmung des Sperrbegünstigten möglich. Ein Mindestsperrbetrag in Höhe von **--0,00 EUR** ist nur mit Zustimmung des Sperrbegünstigten verfügbar. Vor Verbrauch des Sperrguthabens, gemäß dieser Vereinbarung, ist eine Auflösung des Kontos nur nach Vorlage eines konsularischen Ablehnungsbescheids des Visumantrags des Kontoinhabers oder durch eine Freigabe des Sperrbegünstigten möglich.

VERIFIZIERUNG DER SPERRBESTÄTIGUNG

Unter folgendem Link kann die Echtheit der Sperrbestätigung überprüft werden:

<https://verification.coracle.de>

Bitte verwenden Sie zum Login nachfolgende Zugangsdaten:

Referenz-ID: **bas8UQXU6EW**Zugangscode: **4749**

Im Fall von Fragen, erreichen Sie uns per E-Mail unter behoerden@coracle.de oder telefonisch unter +49 40 607 750 100.

Blocked Account | Blocked Amount Confirmation

for submission to the German authorities

Dear Sir or Madam,

Hamburg, 09.07.2024

Herewith we confirm for our customer

First Name: **Sharun**
Family Name: **Dinesh**
Date / Country of birth: **25.09.1999 India**
Passport No.: **Z6105052**
Date of expiry: **04.12.2032**

the receipt and blocking of the blocked credit balance of

--11.208,00 EUR

in favour of the regional administration body under public law, which are to be attributed to the account holder's current Immigration Office or Aliens' Registration Office (Ausländerbehörde) or, in case of leaving the Federal Republic of Germany, to the Immigration Office of his/her last German place of residence.

Upon arrival, the account holder may, without prior consent of the blocking beneficiary, dispose of the funds amounting to **934,00 EUR** per month. Withdrawals over and above the blocked amount shall only be possible with the prior consent of the blocking beneficiary. A minimum blocked amount of **--0,00 EUR** may only be obtainable with the prior consent of the blocking beneficiary. According to this agreement, the closing of the account, prior to using the blocked amount to the full, shall only be possible on the grounds of a consular attestation of the account holder's visa rejection or, by a release of the blocking beneficiary.

VERIFICATION OF THE BLOCKING CONFIRMATION

The following link may be used to verify the authenticity of this blocking confirmation:

<https://verification.coracle.de>

Please log in by using the access data as follows:

Reference-ID: **bas8UQXU6EW**Access Code: **4749**In case of questions, you can contact us by e-mail at behoerden@coracle.de or by phone at +49 40 607 750 100.